
Skolebestyrelsesmøde

d. 15. december 2021 kl. 17.00-18.30

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Karina Olling, Anna Marie Mols, Lotte Toftebjerg, Mie Hvelplund Ask, Anja Lolk
Morsin,Rasmus Foged, Olga Lozova, Hanne Lützen-Laursen

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Astrid Jeppesen, Pia Diabelez

Anders Juul

Fraværende:

Afbud Lotte, Anna,

Mødet foregår online på :

https://meet.google.com/jaz-yfkp-qay?hs=122&authuser=0

1. Godkendelse af
referat fra sidste
møde

Referat godkendt.

Astrid fremsender noter fra mødet mellem Lindved og Uldum

2. Orientering fra:
a. Formande

n
b. Ledelsen
c. Elevrådet
d. Andre

a. Emner fra formanden
i. Mange info på aula - generel info til alle forældre

kan frustrere - drøftelse af “bare at sortere i info,
bekymring kan være, om der går info tabt, når der
kommer så mange info ud.

https://meet.google.com/jaz-yfkp-qay?hs=122&authuser=0


b. Emner fra ledelsen
i. Nedlukning og nødpasning

Kort status på nedlukningen: vi har en del elever på
skolen denne lukning, så personalet i indskolingen
er på skolen for både at undervise klassens elever
og de elever, der sidder online.
Pædagoger er på som de plejer, så der kan være to
voksne på en årgang for at “servicere” både elever
på skolen og online.
5-9 kl. arbejder hjemmefra (online).
Der har været startvanskeligheder med
online-portaler.
I alt mellem 32-39 elever pr. dag.

ii. Status på ansættelser og sygemeldinger
Lærer langtidssygemeldt og en lærer, der er
fraværende pt.
Der har været møde med udskolingens personale
for at kigge ind i, om vi kan bytte rundt på timer
blandt personalet for at kunne dække alle lektioner,
bla. tysk.
Ansat en årsvikar fra 1.1.22 (uddannet lærer).
Ansat en pædagog i SFO/Skoleregi grundet
stigende elevgrundlag i SFO og en pædagog, der
har fået flere uv.timer ind i skolen.

Emner fra Elevrådet.
iii. Elevrådet fraværende til mødet.
iv. Elevrådet bliver en del af processen med at indrette

fællesområdet foran udskolingsklasserne.

c. Andre med orientering.

I/D/
B

3. Timer i udskolingen
UUV - Tysk mm

Drøftelse af nye muligheder og muligheder her og nu i forhold
til lærermangel
De nye muligheder med at lave kortere skoledag for
eleverne, blev ikke taget i brug ved skoleårets start - drøftelse
af muligheden for at gøre det nu i forbindelse med
skemaændringer efter jul.

Skolebestyrelsen bakker op om at ændre understøttende
undervisning til to-lærerordning.

Ved gennemgang af kommende års timefordelingsplan vil
drøftelsen komme på bordet igen.

I/D/
B

4. Årshjul (PD) 1. Nye datoer,
Forslag til ændringer:
torsdag d. 20.1.22 til mandag d. 24.1.22
torsdag d. 19.5.22 til mandag d. 16.5.22



Vedtaget.

I/D 5. Økonomi Skolens økonomi og skolebestyrelsens/skolens prioritering for det
kommende år (se bilag)

Jakob gennemgår kort det fremsendte dokument. PT. er overskuddet
på ca. 700.000,- Dette falder, da der mangler at blive betalt regninger i
indeværende år, så det forventede overskud bliver omkring 600.000,-.
Forventningen for kommende år er et underskud på omkring 500.000,-
Drøftelse af økonomi til fab-lab, udskolingens fællesområde mv.

SFO går i nul.

I/D 6. Voldspolitik og
retningslinjer for god
opførsel i
folkeskolen

Drøftelse af retningslinje (Se bilag)

Politik gældende for vold fra elever.
Spørgsmål til hvad er “vold på Lindved Skole”.
Der kan fortsat fremsendes kommentar til JP.

7. Næste møde - punkter
Princip fra sidste møde tages op igen.

I/D 8. Evt. 1. Trivsel, fællesskab og læring i udskolingen (eleverne deltager
ikke i dette punkt)

Drøftelse af hvordan vi sammen - skole og hjem - kan skabe
god trivsel for alle elever - og hvad er det for en kultur, der
bliver skabt for udskolingselever generelt. Evt. inddrage case
i skolen til brug for drøftelser af elevtrivsel.

Et forslag er at inddrage principper på forældremøderne for at
få alle forældre til at kende til skolens værdier og
grundholdning.

Ønsket er at der ikke går for lang tid inden SKB får drøftet
retningslinjer for at være elev/forældre på skolen.

2. Der skal indkaldes en suppleant for Lotte til SKB møderne.


